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1. Ordföranden förklarar mötet öppnat 

 

2. Dagordningen godkänns 

 

3. Ekonomi. Genomgång av den finansiella ställningen.  

Ekonomin i föreningen är god och det kommer finnas cirka 195 000 kronor kvar i 

kassan när brunn, garagemålning och försäkring är betalda.  

 

4. Snöröjning vintern 2015/2016. Vem ska vi anlita? 

Ordförande kommer att höra sig för med Tomas Lindblad om vi kan få samma pris 

som förra året för snöröjningen. 

 

5. Erbjudande från Insatnet om fiberanslutning, något nytt? 

Preliminärt kommer fiber att anslutas i november. 

 

6.  Målning av garagen till våren. 

Målning av garagen kommer att äga rum i samband med torgdag.  

 

7.  Underhåll torgen och torgdagen 

Torgdagen kommer att vara tredje lördagen i april. Förslag på att kolla upp med en 

trädgårdsarkitekt vad man skulle kunna tänkas göra i område. Även diskussioner kring 

att ta in en offert vad det skulle kosta för att få rensat ogräs och klippa häckar i 

området.  

 

8. Andra punkter 

Garderober står på parkeringen, är det anmält till kommunen att de ska slängas? 

Avvaktar till slutet av månaden innan vi går vidare med det. 

 

 

9. Mötet avslutades 

 

 

 

 

 

Henrik Jönsson    Sven Gunnarsson 

Sekreterare     ordförande 



 

 

 


